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送你一条五色丝线，愿你把幸福牢牢缠住。送你一株吉祥艾草，愿你把好运紧紧锁住。送你一个美味鲜粽，祝你万事如意，端午节快乐。本文是为您搜集的《喜迎端午节英文祝福短信》，欢迎大家阅读与评价！>【篇一】喜迎端午节英文祝福短信 1、端午节，赛龙舟，争...
送你一条五色丝线，愿你把幸福牢牢缠住。送你一株吉祥艾草，愿你把好运紧紧锁住。送你一个美味鲜粽，祝你万事如意，端午节快乐。本文是为您搜集的《喜迎端午节英文祝福短信》，欢迎大家阅读与评价！
>【篇一】喜迎端午节英文祝福短信
1、端午节，赛龙舟，争先恐后，好热闹！一齐来过个开心的端午节吧！端午节快乐！
The Dragon Boat Festival, dragon boat racing, scrambling, good lively! Together to have a happy Dragon Boat Festival! Dragon Boat Festival is happy!
2、端午到了，别忘了挂艾叶、悬钟馗、饮黄酒、佩香囊，当然最重要的，是要多吃点棕子，呵呵！
Dragon boat arrived, don\'t forget to hang mugwort, doors, drinking rice wine, sweet bursa, of course the most important, is to eat more rice dumplings, ha ha!
3、过端午，吃盐蛋，没有钱，杂个办？赶快上床下金蛋。加点盐，吃金盐蛋，从此富贵不要饭。祝端午快乐！
Dragon Boat Festival, eat salt eggs, no money, miscellaneous do? Hurry up go to bed under the golden eggs. Add some salt, eat gold salt eggs, riches and honour not begging from now on. I wish a happy Dragon Boat Festival!
4、桃儿红，杏儿黄，五月初五是端阳，粽子香，包五粮，剥个粽子裹上糖，幸福生活万年长，祝您端午节快乐！
Peach red, yellow, apricot son is fifth duanyang, zongzi incense, packet five grain, wrapped candy strip a zongzi, a happy life million older, I wish you a happy Dragon Boat Festival!
5、脱去你的外衣，你是那样白嫩，发着淡淡的幽香，舔一舔再咬上一口，我心飞上九霄云外，啊，粽子我的至爱！
Take off your coat, you are so white, with a hint of fragrance, a lick again on a bite, my heart fly cloud nine, ah, zongzi my beloved!
6、您打开的是幸运，收到的是祝福，看到的是希望，按下的是吉祥，体会的是美好，感觉的是温馨。祝您端午快乐！
You open is lucky, received the blessing, see is the hope, the press is auspicious, feel is good, feeling is sweet. I wish you a happy dragon boat!
7、自制几斤粽子，托人到山里采了艾叶，街头买了瓶雄黄酒，加上内心深处的几许关怀，作为礼物送给你，祝端午节快乐！
Homemade a few jins of zongzi, passed to the mountain picked moxa leaf, street bought a bottle of realgar wine, coupled with deep inside how much concern, as a gift to you, wish Dragon Boat Festival is happy!
8、绿杨带雨垂垂重。五色新丝缠角粽；棕叶包着朋友情，友善关爱粽是情；门边插上艾叶香，平安健康永一生。祝端午节快乐！
Green Yang take rain man. Five colours new filament winding Angle reed; Palm leaf wrapped in friend, friendly care reed is difficult; The door on moxa Ye Xiang, ping an health life forever. I wish a happy Dragon Boat Festival!
9、将甜蜜涂满香粽，把祝福缠满艾叶，端午节，愿携你手，同观龙舟，共度佳节。祝你“粽”是年轻貌美，“粽”是幸福喜悦！
Will put the blessing sweet aroma reed, coated with moxa leaf, the Dragon Boat Festival, is willing with you hand and with the concept of the dragon boat, enjoy this Christmas with you. Wish you \"see\" is a beautiful, young, \"reed\" is happiness!
10、端午节又到了，今年的我没有准备特殊的礼物，只是准备了我的关心、诚心、爱心，这些统统送给你，祝你‘端午节快乐’。
Again, the Dragon Boat Festival this year I didn\'t prepare special gift, just for my concern, sincerity, love, all these for you, I wish you a happy Dragon Boat Festival.
11、听说今年端午节期间出了个怪事，我当时正好路过，但我不相信我所见到的一切：那只猪居然真地像人一样拿着手机在看短信！
Heard that during the Dragon Boat Festival this year out of the strange, I was just passing by, but I don\'t believe what I saw everything: the pig actually really like people took the mobile phone in text messages!
12、好酒清清淡淡，越久越醇；好朋友简简单单，越久越真；好缘份久久长长，地老天荒。真诚的友谊叫人终身难忘。祝端午节快乐！
Good wine is very light, the longer the more alcohol; Good friends simply, the longer true; A good fit for a long time long, the end of time. Sincere friendship is lifetime. I wish a happy Dragon Boat Festival!
13、祝“端午节”快乐：奖金多多再翻一倍，事业发达再进一步，人气直升再火一点，身体安康再棒一点，人见人爱身边美女再多一群。
I wish a happy Dragon Boat Festival \": the bonus to double again, career developed, further popularity helicopter again a little bit of fire, physical well-being bar again a bit, people see people love beauty more than a group of around you.
14、一条短信息，祝福一串串：端午节到了，祝快快乐乐，开开心心；健健康康，轻轻松松；团团圆圆，恩恩爱爱；和和美美，红红火火！
A short message, bless strings: Dragon Boat Festival is coming, I wish happy, happy; Healthy, easily; The pandas, boon conjugal love. HeHeMeiMei, thriving!
15、有人牵挂的漂泊不叫流浪，有人陪伴的哭泣不叫悲伤，有人珍惜的感情叫做挚爱，有人分享的快乐叫做幸福，祝愿你幸福，端午节快乐！
Concerning the drift not call stray, someone accompany cry not call sad, someone cherish affection called love, someone Shared joy is called happiness, wish you happy, happy Dragon Boat Festival!
16、每逢佳节“粽”思亲，遥知兄弟登高处，万水千山“粽”是情。端午节，要吃“粽”，祝你“粽”横四海，“粽”是走运！端午节快乐！
\"See\" the festive every holiday season, yao brothers high place, the long march is \"see\". The Dragon Boat Festival, want to eat to \"see\", I wish you \"see\" cross, \"reed\" is lucky! Dragon Boat Festival is happy!
17、粽子香，香厨房；艾叶香，香满堂；桃枝插在大门上，出门一望麦儿黄；这儿端阳，那儿端阳，处处都端阳。祝福亲爱的朋友端午节快乐！
Rice dumplings incense, incense kitchen; Ai Ye Xiang, sweet full; Peach sticks inserted in the door, looking out wheat, yellow; Duanyang here, there duanyang, everywhere duanyang. Bless dear friend a happy Dragon Boat Festival!
18、好酒清清淡淡，越久越醇；好朋友简简单单，越久越真；好缘份久久长长，地老天荒；真诚友谊甜甜蜜蜜，叫人终身难忘。祝端午节快乐！
Good wine is very light, the longer the more alcohol; Good friends simply, the longer true; A good fit for a long time long, the end of time. Sweet, true friendship will never forget it. I wish a happy Dragon Boat Festival!
19、端午节到了，我要送你一件外套：口袋叫温暖，领子叫关怀，袖子叫体贴，扣子叫思念；让这件外套紧紧伴着你度过每分每秒，祝端午节快乐！
The Dragon Boat Festival arrived, I will send you a coat: pocket is warm, the collar is called care, sleeve is considerate, buttons missing; Let this coat tightly with you through every minute, wish Dragon Boat Festival is happy!
20、端午到了，我送你一个爱心粽子，第一层，体贴！第二层，关怀！第三层，浪漫！第四层，温馨！中间夹层，甜蜜！祝你天天都有一个好心情！
Dragon boat arrived, I send you a love rice dumplings, the first layer, thoughtful! The second, care! The third layer, romantic! The fourth floor, warm! Intermediate sandwich, sweet! Wish you have a good mood everyday!
>【篇二】喜迎端午节英文祝福短信
1、五月节，扒龙船，龙鼓响，大江边，呵呵，你那儿可以看到赛龙舟吗？祝你端午节快乐！
Grilled may festival, dragon boat, black ring, big river, ha ha, you can see the dragon boat racing there? I wish you a happy Dragon Boat Festival!
2、声声祝福，丝丝情谊，串串思念，化作一份礼物，留在你的心田，祝节日快乐，万事如意！
Sound blessing, filar silk, clusters of thoughts, turned into a gift, stay in your heart, wishing you happiness during the holidays and all the best!
3、浓香又清溢，往昔一成串，粽是端午节；有滋又有色，五色丝线结，粽是祝福你：端午节快乐！
Aroma overflow, and clear the past ten percent, reed is the Dragon Boat Festival; AIDS and non-ferrous, five-color silk knot, reed is wish you: happy Dragon Boat Festival!
4、端午到了，别忘了挂艾叶、悬钟馗、饮黄酒、佩香囊，当然最重要的，是要多吃点棕子，呵呵！
Dragon boat arrived, don\'t forget to hang mugwort, doors, drinking rice wine, sweet bursa, of course the most important, is to eat more rice dumplings, ha ha!
5、艾叶香，香满堂。愿我的祝福和着粽子的清香，飘到你身旁。端午节到了，祝你全家幸福快乐！
Ai Ye Xiang, down the house. Let my blessing to the scent of a rice dumplings, to your side. The Dragon Boat Festival arrived, wish you and yours a happy happy!
6、关掉你的手机，慢慢的闭上眼睛，想想我，想想粽子，你会发现我和粽子一样可爱。端午节快乐！
Turn off your cell phone, slowly close your eyes and think of me, think of the dumplings, you will find me as lovely and rice dumplings. Dragon Boat Festival is happy!
7、粽子该是投入大海的，因为你的胸怀像大海一样的宽广，别忘了给自己投一个粽子！祝端午节快乐
The dumplings are put into the sea, because your mind as broad as the sea, don\'t forget to give yourself for a rice dumplings! I wish a happy Dragon Boat Festival
8、五月五，过端午，香粽子，雄黄酒，挂个香囊把所有霉运都赶走，好朋友，发短信，希望你好事黏黏有。
On May 5, dragon boat, sweet dumplings, realgar wine, hang a sweet bursa away all bad luck, good friends, send text messages, I hope you good to have a sticky.
9、五色新丝缠角粽；棕叶包着朋友情，友善关爱粽是情；门边插上艾叶香，平安健康永一生。祝端午节快乐！
Five colours new filament winding Angle reed; Palm leaf wrapped in friend, friendly care reed is difficult; The door on moxa Ye Xiang, ping an health life forever. I wish a happy Dragon Boat Festival!
10、桃儿红，杏儿黄，五月初五是端阳，粽子香，包五粮，剥个粽子裹上糖，幸福生活万年长，祝您端午节快乐!
Peach red, yellow, apricot son is fifth duanyang, zongzi incense, packet five grain, wrapped candy strip a zongzi, a happy life million older, I wish you a happy Dragon Boat Festival!
11、三尺讲台，染苍苍白发，桃李满园，露美美笑颜。赞美您，敬爱的老师，祝福您，敬爱的老师！端午节快乐！
Three feet platform, with grey hair, peach garden, meimei smile. Bless you, praise you, dear teacher, beloved teacher! Dragon Boat Festival is happy!
12、叶叶层叠，好运不绝；米米紧粘，幸福绵绵；线线缠绕，快乐拥抱；水水相融，情意浓浓；粽粽连结，祝福不歇！
Foliage layer, good luck; Mimi tight stick, continuous happiness; Happy lines, the embrace; Water, cordiality thick; Reed reed, wishes don\'t break!
13、粽香阵阵扑鼻，龙舟声声鼓气。鸭蛋金黄细腻，大家心情甜蜜。愿您在这个端午节，开心快乐，笑的灿烂又美丽！
Reed fragrant incense, dragon boat has courage. Duck egg yellow is exquisite, you feel sweet. I hope you in the Dragon Boat Festival, happy, smile of brilliant and beautiful!
14、端午节送粽子啦！我这里有：吉祥八宝棕，象征招财进宝；龙凤状元粽，寓意金榜提名；养生瘦肉粽代表多福多瘦！
The Dragon Boat Festival to send rice dumplings! I have here: symbol brown, a thriving business; Longfeng top reed, meaning gold placard nomination; Keeping in good health on behalf of lean reed thin for a happy!
15、端午的风格外清凉，生活的水慢慢流淌，快乐的船儿为你远航，让祝福的心为你飞翔，祝愿你端午节愉快，幸福吉祥。
Life outside of cool and refreshing, the style of the dragon boat water flows slowly, happy the ship sailing for you, let blessing heart fly for you, wish you a happy Dragon Boat Festival, happy auspicious.
16、闻着粽子香，思念漂过江，你我相隔几百里，端午节里更想你！因为我想和你一起分享端午节的快乐。祝你总比我快乐！
Smelling the dumplings incense, missing float of the dragon, you and I are hundreds of miles apart, in the Dragon Boat Festival is more miss you! Because I want to share with you happy Dragon Boat Festival. I wish you a happy than I!
17、有分离就有相聚，分别得越久越是亲昵。在见不到你的日日夜夜，我衷心的祝福你。我想告诉你，这个端午节我特别想你。
The separation is the together, the longer the more intimate, respectively. Can\'t see you in the night and day, I sincerely wish you. I want to tell you, the Dragon Boat Festival in particular, I miss you.
18、糯米价格坚挺，端午粽子走高。朋友短信送粽子，欲与天公试比高。愿你烦恼不长高，事业步步高。血压不升高，快乐高乐高。
Glutinous rice prices strong, Dragon Boat Festival dumplings. Friend SMS send rice dumplings, god wants to compare with. Let not trouble you grow taller, backgammon. Blood pressure to rise, not happy macleod high.
19、愿你每天用大海的胸怀面对，用小猪的感觉熟睡，用南非的阳光晒背，用盖茨的美元消费，用**的方法逃税！祝端午快乐！
I wish you every day with mind to face the sea, the feeling of sleeping with pigs, with the sun back in South Africa, the dollar consumption, with gates with bin laden method of tax evasion. I wish a happy Dragon Boat Festival!
20、你的脸比陈世美还美你的眼比诸葛亮还亮；我的爱比鲁智深还深我的情比关云长还长，但我的诺言比孙悟空还空。端午节快乐!
Your face is beautiful than chen2 shi4 mei3 your eye than the various ge is bright light; My love is deeper than lu I love than kuan is long, but I promise than sun wukong still empty. Happy Dragon Boat Festival.
>【篇三】喜迎端午节英文祝福短信
1、别光吃粽子，记得要给丈人、丈母娘送礼物哦！
Don\'t just eat dumplings, remember to send to husbands, mother-in-law gift oh!
2、艾蒿高高门前舞，驱邪气，防五毒，高高兴兴过端午。
Mugwort aloft in front of the dance, exorcism gas, ruling, happy Dragon Boat Festival.
3、我是真的好想你，就是不能见到你，幸好还有短信息，端阳时节问候你。
I really miss you so much, just can\'t see you, fortunately, and short message duanyang season greetings to you.
4、声声祝福，丝丝情谊，串串思念，化作一份礼物，留在你的心田，祝节日快乐，万事如意！
Sound blessing, filar silk, clusters of thoughts, turned into a gift, stay in your heart, wishing you happiness during the holidays and all the best!
5、闻着粽子的飘香，想起远方的你是否安好？让我们托伟大诗人的福多吃些粽子！快快乐乐过端阳！
Smelling the fragrance of rice dumplings, think of far-away place of you is ok? Let us hold the great poet f eat more rice dumplings! Happily duanyang!
6、粽子该是投入大海的，因为你的胸怀像大海一样的宽广，别忘了给自己投一个粽子！祝端午节快乐！
The dumplings are put into the sea, because your mind as broad as the sea, don\'t forget to give yourself for a rice dumplings! I wish a happy Dragon Boat Festival!
7、我托一叶龙舟送希望给你，托一把艾叶送平安给你，托一束桃花送好运给你，托一颗香粽送祝福给你：端午快乐！
Hope Joe is dragon boat I send to you, a pair of artemisiae argyi give you peace, a bunch of peach blossom to send good luck to you, a sweet reed send blessing to you: happy Dragon Boat Festival!
8、也许祝福是一种形式，但是却能给人的心灵带来温馨，希望我的祝福同样的能给你心灵带来温馨！朋友端午节快乐！
Perhaps blessing is a kind of form, but it can bring a person\'s heart, warmth, hope my blessing also can bring warmth to your heart! Friends happy Dragon Boat Festival!
9、送你一颗好运粽，里面包藏健康米、好运蛋、平安菇、快乐虾、长寿花、幸运栗。如果你收到将会好运连连。端午节快乐！
Send you a good luck reed, inside the parcel health m happy, good luck egg, and peace, mushroom, shrimp, longevity and good luck in the chestnut flower. If you receive will be a good fortune. Dragon Boat Festival is happy!
10、节分端午自谁言，万古传闻为屈原。堪笑楚江空渺渺，不能洗得直臣冤。龙舟圣水裹蒸粽，世人以此把他赞。端午节快乐！
Dragon Boat Festival points since who statement, everlasting rumors for qu yuan. Chu river empty he as a smile, not wash straight minister discretion. Dragon boat water wrapped steamed reed, and the world to praise him. Dragon Boat Festival is happy!
11、我是粽叶你是米，一层一层裹住你；粽子里有多少米，代表我有多想你，记得给我发信息，不然粽子噎死你！端午节快乐！
I am leaf you are rice, one layer is wrapped you; How many meters in the zhongzi, on behalf of how much I miss you, remember to send me information, or dumplings yesi you! Dragon Boat Festival is happy!
12、五色新丝缠角粽，绿杨带雨垂垂重，棕叶包着朋友情，友善关爱粽是情；门边插上艾叶香，平安健康永一生。祝端午节快乐！
Five-color new filament winding Angle of reed, and the green Yang brought heavy rain man, palm leaf wrapped in friend, friendly care reed is difficult; The door on moxa Ye Xiang, ping an health life forever. I wish a happy Dragon Boat Festival!
13、一颗心牵挂着你，一份爱祝福着你，一份真感情在等待着你的回应。我想你会在天涯海角我爱你会在昭昭暮暮，祝端午节快乐！
A heart worried about you, a love blessing you, a true feelings in waiting for your response. I think you will be in the ends of the earth I love you will manifest sunset sunset, wish Dragon Boat Festival is happy!
14、你的脸比陈世美还美你的眼比诸葛亮还亮；我的爱比鲁智深还深我的情比关云长还长，但我的诺言比孙悟空还空。端午节快乐！
Your face is beautiful than chen2 shi4 mei3 your eye than the various ge is bright light; My love is deeper than lu I love than kuan is long, but I promise than sun wukong still empty. Dragon Boat Festival is happy!
15、发出的是文字，收到的是快乐，见到的是短信，不见的是牵挂，打开的是健康，读出的是吉祥，默默的是祝福，祝端午节快乐。
Is the written word, received is happy, see is SMS, missing is a caring, is healthy to open, read is auspicious, silently blessing, wish Dragon Boat Festival is happy.
16、送你一篮热腾腾的粽子：以温柔的叮咛做馅，宽厚的包容当皮，调以真诚的祝福，再用祈祷煮水，吃出一年好运气，一生好福气！
Send you a basket of hot dumplings, gently reminds do stuffing, generous tolerance when skin, with sincere blessing, pray with boiled water, eat a year good luck, lucky for life!
17、端午节祝你快乐！思念的路，漫漫无边；雨后的虹，美丽瞬间；空中的云，随风飘散，心中的舟，以爱为帆；没见到你，心中思念！
I wish you a happy Dragon Boat Festival! Miss the road, boundless boundless; The rainbow after the rain, beautiful moments; Cloud in the sky, the wind blows, in the heart of the boat, sail for love; Didn\'t see you, miss in the heart!
18、你的衣服整洁环保、身体晶莹柔软、皮肤洁白光滑、内心丰富多彩、身材匀称、棱角分明、气息芬芳。我真地喜欢你，亲爱的粽子！
Your clothes clean environmental protection, the glittering and translucent, white and smooth skin, soft body inner rich and colorful, shapely, angular, smell fragrant. I really like you, dear rice dumplings!
19、不因换季而不想你，不因路远而不念你，不因忙碌而疏远你，更不因时间的冲刷而淡忘你，你永远都我内心深处最最在乎的那个人。
Not because of change garments according to the not miss you, not because the road is not read you, not because busy and alienate you, more not because of time scouring and forget you, you are always my heart the most care about that person.
20、端午节到了，我送你一座后花园，园子里栽的是智慧树，流的是忘忧泉，开的是自在花，搭的是幸运桥，祝愿好运好心情，端午节快乐。
The Dragon Boat Festival arrived, I send you a back garden, the garden is planted tree of wisdom, the flow is the lotus spring, is comfortable flower, is a lucky bridge, wish good luck good mood, happy Dragon Boat Festival.
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